

Title (en)
Shaving head, particularly a blade unit.

Title (de)
Rasierapparatekopf, insbesondere Rasierklingeneinheit.

Title (fr)
Tête de rasoir, particulièrement unité de lames.

Publication
EP 0357820 A1 19900314 (DE)

Application
EP 88114641 A 19880908

Priority
EP 88114641 A 19880908

Abstract (en)
The invention relates to a shaving head, particular a blade unit (1), in which, in a plastic housing (4), a single or twin blade (8, 8') is fastened by undetachable mounting upon a blade platform (7) of the plastic housing (4), in the case of the twin blade (8, 8') a spacer (10) being arranged between the two blades (8, 8') and, if desired, the plastic housing (4) together with the single or twin blade (8, 8') being wrapped in wire (13). In order to create a shaving head of simple design and having simple fastening means for the single or twin blades (8, 8') within the plastic housing (4), it is proposed with the invention that the plastic housing (4) have an opening (9) for the single or twin blade (8, 8'), which is accessible from above and into which the single or twin blade (8, 8') is inserted from above into the plastic housing (4) onto the blade platform (7), and that a cover (cap 14) be attached to the plastic housing (4) and in this way be permanently secured thereto, the single or twin blade (8, 8') being fixed between the said cover (cap 14) and the blade platform (7) of the plastic housing (4). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Rasierapparatekopf, insbesondere Rasierklingeneinheit (1), bei dem in einem Kunststoffgehäuse (4) eine Einfach- oder Doppelrasierklinge (8,8') auf einer Klingenplattform (7) des Kunststoffgehäuses (4) aufliegend unlösbar befestigt ist, wobei bei der Doppelrasierklinge (8,8') zwischen den beiden Rasierklingen (8,8') ein Abstandhalter (10) angeordnet ist und wobei gegebenenfalls das Kunststoffgehäuse (4) zusammen mit der Einfach- oder Doppelrasierklinge 8,8' mit Draht (13) umwickelt ist. Um einen einfach konstruierten Rasierapparatekopf mit einfachen Befestigungsmitteln für die Einfach- oder Doppelrasierklingen (8,8') innerhalb des Kunststoffgehäuses (4) zu schaffen, wird mit der Erfindung vorgeschlagen, daß das Kunststoffgehäuse (4) eine von oben zugängliche Öffnung (9) für die Einfach- oder Doppelrasierklinge (8,8') aufweist, in die die Einfach- oder Doppelrasierklinge (8,8') von oben in das Kunststoffgehäuse (4) auf die Klingenplattform (7) eingesetzt ist, und daß eine Abdeckung (Kappe 14) auf das Kunststoffgehäuse (4) aufgesteckt und auf diese Weise an diesem dauerhaft festgelegt ist, wobei die Einfach- oder Doppelrasierklinge (8,8') zwischen dieser Abdeckung (Kappe 14) und der Klingenplattform (7) des Kunststoffgehäuses (4) fixiert ist.

IPC 1-7
B26B 21/22; B26B 21/54

IPC 8 full level
B26B 21/22 (2006.01)

CPC (source: EP)
B26B 21/225 (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] GB 2171630 A 19860903 - AMERICA ISRAEL BLADES LIMITED
• [Y] DE 8711506 U1 19871008
• [A] US 4245389 A 19810120 - TROTTA ROBERT A
• [A] GB 2009017 A 19790613 - WARNER LAMBERT CO
• [A] DE 2701271 A1 19770721 - UNILEVER NV
• [A] GB 1587317 A 19810401 - GILLETTE CO

Cited by
EP3858565A1; DE10327739A1; DE10327739B4; EP2292391A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0357820 A1 19900314; EP 0357820 B1 19911106; AT E69191 T1 19911115; DE 3866103 D1 19911212; DE 8811356 U1 19881020;
ES 2027360 T3 19920601; HK 123894 A 19941118

DOCDB simple family (application)
EP 88114641 A 19880908; AT 88114641 T 19880908; DE 3866103 T 19880908; DE 8811356 U 19880908; ES 88114641 T 19880908;
HK 123894 A 19941110